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Tisztelt Polgármester Asszony!

A Budavári Önkormányzat honlapján 2023. július 5-én jelent meg egy cikk, mely szerint a 
július 8-tól július 15-ig terjedő turnusban lehet még jelentkezni a Zamárdi üdülőbe, hiszen 
sok szabad férőhely van.

A Zamárdi üdülő igénybevételére vonatkozó idei turnusbeosztásról, valamint a jogosultsági, 
üdülési feltételek jóváhagyásáról és az igénybevételéért fizetendő térítési díjak 
megállapításáról április 24-én döntött a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság. A 
határozat értelmében az üdülőt július 8. és 15. között a nagycsaládosok használhatják.

Az üdülő közvetlenül a Balaton déli partján helyezkedik el, és kiváló lehetőséget biztosít az I. 
kerületben élőknek kedvezményes nyaralásra. A lakossági visszajelzések alapján az 
üdülőbe mindig nagy a túljelentkezés, hogyan lehetséges, hogy most ilyen sok szabad 
férőhely van ebben a turnusban? Mikor és milyen formában értesítették a kerületi 
nagycsaládosokat a lehetőségről? Mi az oka annak, hogy három nappal a turnus indulása 
előtt hirdették meg a szabad férőhelyeket? Felajánlották a szabad helyeket azoknak is, akik 
az augusztusi nagycsaládosoknak fenntartott időszakba már esetleg nem fértek bele? 
Mekkora kihasználtsággal zajlottak eddig az idei turnusok külön-külön, és mennyi vendéget 
várnak még előreláthatólag idén turnusonként?
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